

INFORMATION ABOUT YOUR HEALTHCARE



UW Medicine

عضرملا تايلوؤسمو قوقح

قىلاتلا قوق حل كىدل ، نطنشاو قعام جلى يبطل زكرملاب ضىرمك :

ةيص خشل اقماركل عف قحل مهل عضرمل

تادقت عمل قسر اممو تادقت عمل او ميقل انع ريب عثل ايف قرل م عضر مل مادقت عمل المعرول معرفة المعروب الم

ةي صخش لاو قيف اقتل الميقل المرتحيو يعاري جال عيف قحل المهل عضرما المهام مه عضاف المالي عن المين المالي مهام ا

نوم هفي ال وأنوشد حتي ال المدنع مجرتم يلع لوصحالا يف قرحا مه عضرما المدنع مجرت مجرت على عضرما المدنع مجرت الماقع المدنع معربال المدنع معربات المدنع المدنع

لوق عم دح علا قنم أو قميلس قئيب عف قحل مملا عضرملا

شرحتال وألالغتسالاو ةءاسإلا لاكشأ عيمج نم ررحتالا يف قحالا مهل عضرما

قحلاً مول، (تا)رارقلاً ذخا قحب اينوناق مل ضوفملاً وأ/و ،قرساللو ،عضرملاً قرعت يتلاً تارارقلاً ذاختاو ملع على اونوكيل ،بيبطلاً عم نواعتلاب ضفر يف وأ قيبطلاً عياعرلاً لوبق يف قحل الكذيف امب ،قيحصلاً قياعرلاً بضفر يف وأحلاً الله عن المب قيبطلاً المنافقة على الله المنافقة على المنافقة المنافقة

ككذيف امب ،كامدخلاو جالعلا جئاكن على لوصحلا يف قحل مهل يضرملا ككذيف امب ،كامدخلاو جالعكا جئاكن المنافقة المناف

بلط ،مهب قصاخلا قيحصلا تامول عمل على لوصول ايف قحل مهل عضرملا مه حومسمل وحنل على عضرمل الله على عند على الله على الله على عند على الله عل

دق ةيبطل امه مامول عمن أورعش اذا عو الخشل الميدقت يف قرحل المهل عضرمل المنافقة على المنافقة على المنافقة على ا

مهرايتخانم صخشوا قرسال دارفان نم دحاً غالب ايف قحل مهل عضرما المها عن عضرما عن عند من عاد الماد الماد عنه الماد ا

تارارقب قالعتي الميف ققبسمل اتاهيجوتلا قغايص يف قحل المهل عضرملا قياعرل تارارق فاختال ليدب نييعتو قيسفنل ضارمال جالعو قايحل قيامن نوناقل لودح يف اذهو مهن عقباينلاب قيحصل

لئادىبالو قى حصالا ممتاجاي تحاب مات ملى على عن وكت نا قراد امه لى عضر ملا ريفوت يلى قرداق ىفش تسملا نوكت الى المدن عقيا عرله ويقلت قن قنهملا لكن متى دق اي بط حصن يو ايرورض كلذناك اذا ضير ملى قبول طملا القياعرل الكرم على المناسبة على المناسبة والمناسبة على المناسبة المناسبة على المناسبة الم

مييقت متيسو مالا يف مكحتال قلاعف جالع قطخ يف قحل امهل عضرما الميقة مييقت مجالعو مالا الميقاد مي عضرما الميقاد من الميقاد من الميقاد من الميقاد من الميقاد المي

البشم) تامولعملا قيرسو قيصخشلا قيصوصخلا يف قحل امهل عضرملا عضرملا عرخا نكاماً يف قحل المهل عضرملا عرخا نكاماً يف متي قيبطلا ممتامول عم لوح شدحتلا نا نوبلطي دق عضرملا بيبط عم قيصخشل قيبطلا ممتامول عم كراشت ال ناب نوبلطي وأ ،قلي يدب قصاخلا قيحصلا تامول عملان من عن عاصف الله مدع نوبلطي وا ، قباس اذا يحص نيمات جمان رب على ضيرمل تامول عمن عن من عند نوبلطي وا ،ممن امرق مردب على المناب غلبملا عفد وصاخلا مباسح يل على على عن عرورمل انكان الله على عن عن على المنابل الله عندو صاخلا مناسح يل على عن على المنابل الله على الله عندو صاخلا مناسح يل على عن عن عرال انكان الك







ىضرملا تايلوؤسمو قوقح

نيسيى غرل ان يلوؤسمل نم مريغو بيبطل مسا قفر عم يف ق حل المهلى عضرملا نيلوؤسمل صاخش الله قين ممل قيومل قلاح دن عن يلوؤسمل صاخش الله قين ممل قيومل قلاح دن عنول و سايل م على المعالب مايق لاو

اذهب دصق ي يبطلا زكر مل اجراخ نم سانل الوخد يف قحل المهل عضر مل عضخي ،قحل امه عضر مل عضخي ،قحل امه عضر مل العضر مل العضر على عضخي ،قحل المهل عضر مل العضر مل العب التكلو يظفل المال المستال الاستقال ،مهتقف و مل على عرصت قت المن نكلو كلذي ف المب ،نينيع م اوزل الاستقال ،مهتقف و مل الملو ،قي دص و أ ،قلى الحال ادرف دح أ ،كيرشل و أجوزل العمل المنال اليوط التقول لوصول الذه حمسي بتقول ي أيف فق اومل الحلت عم لخادست ال امن الله اليوط التقول لوصول الملك في حصل المنافر المالة و ميل من عنه الموقع مدح على المنافر و ضير ملل له الكلات المالك لكشب لاصال العلى عدوي قي أحضو أو المرسال المالك للكسب لاصال المالك للكسب لاصال المالك للكسب لاصال المالك للكسب لاصال المالك للكسب للمالك للكسب لاستال المالك للكسب للمالك للمالك للكسب للمالك للكسب للمالك للمالك للكسب للمالك للمالك للمالك للكسب للمالك للكسب للمالك لمالك للمالك لمالك للمالك للمالك

وأ نوللا وأقرعلا سالساً علىع ضف رت وأددحت وأ ،قرايزل اايازم رصتقت ال لصالا وأقيس نجلا قيوملاو عسن جلا هجوتلا وأسن جلا وأنيدلا وأقديق على ا قرايزلل قيواستم تازايتماب عتمتت راوزلا عيمج .نسلا وأققاع الا وأعموقلا ضيرملا ملضفي عم قفتي امب

فوس و ، قيئ اصقت سال تاسار دل ايف قائر اشمل مدع يف ق حل امه لي صرما الله عن الله عن الله عن الله عن الله عن ال

ءانشأ ر مظت ي شال قيديق على القلى الله عنه قائد الشهل اليف ق حل المهل عضر مل المبح مقصق التعلق المبح مقصق المب المبح مقصق المب المبطل المباسق المبح مقصق المب المبطل المبطل المباسو المباسو المباسو المباسو المباسو المباسو المباسون المباسو

ةينيدل قياعرلا يلع لوصحل قحل المهل يضرملا

قوقح حيضوتل بوتكم نايب علع لوصحلا يف قحل امهل عضرملا ةدعب رفوتم صخلم نايب وه .(يضرملا ةيصوصخ) عضرملا تايلوؤسمو



ه يدل ، ة ء ارق ل اعيطتسي ال ضيرمل ان ك اذا قدوج ومل ان الكسل قمدخ ل قدد حم ت اغل في وساخ ت اجايت حا في وساخ ت اجايت حا أحات م جرتم نوكي

لصفمو دونبال لصفم حرش علع لوصحالو بالطنأ يف قحل امهل عضرما . مدقمها تامدخها ناع قروت افعال

تايلوؤسمل كيلع نطنشاو ةعماجب يبطل زكرملاب ضيرمك : قىلاتالا

قلماكو فقيقد تامول عم ،ممتامول عم بسح ،ريفوت يلع نيلوؤسم عضرملا . ممبيبطل ممتال حيف تارييغت يأ نع غالب إلى او

لوح ةلئ سأل الحرطو ،لوح تاشق انمل اليف قكر اشمل التي لوؤسم مهيل عيض رمل الله عن المال منتطخ المال عن المال منتطخ

حضاو لكشب نوم هفي ال اون اك اذا قي اعرل اقيرف غالب ان عقلوؤسم عضرمل مهن عقوت مل او الموقسم عن المراد المرا

ن اك اذا موب قصاخل أقي حصل أقي عرل أي مدقم غالب إب نع ن يلوؤسم عضر مل أ يبطل اجال على المجون من على عنت في في القين الساس الكان ه

ىضرملا تايلوؤسمو قوقح

ى ضررملا الهيلع نوقف او يهتل اجال على قطخ عابت انع قلوؤ سمل ايه ى ضرمل ا قي اعرل او جال على قطخ نوعبتي مل اذا جئ اشنل انع قلوؤ سمل اي ه مورس أو

ةيلاتك حئاولك و دعاوقك نع عابت يف قيلوؤسمل مهيك عضرمك الله عضرمك الكولسك و عضرمك المراد عن المركبة ال

- ن يرخ آل عضرمل نوج عزي ال عضرمل •
- ى ل إ قمد قمل الله قي اعرال عم نول خادتي و أنول يطعي ال ي ضرما الله عن الله ع
 - يف ةينوناق ريغ قطشن أقيأ ءارج إبن ومقي ال يحضر ملا . . يب طلا زكر ملا

ةقىيقد ةيصخش كامولعم ريفوت نع نولوؤسم ىضرملا

مازىتال يأ ةيبالىتو قىشدى الله غيالما كالمولى عمل ريفوت ن عنولوۇسم ئىلارمارا ئىفىشىتسىما ئىل ئىلام

يبطلا زكرملا يفظومو نورخآلا عضرملا قوقح ةاعارم نع نولوؤسم عضرملا

قصاخ تاجايت المهيدل ناك اذا قياعرلا قيرف غالب إنع نولوؤسم عضرملا

يبطلا زكرملا و نيرخ آلا صاخش ألا تاكلتمم مرتحت ناب نولوؤسم عضرملا

ءاضعا نم وضعل تار اسفتسا وأ عواكش يأ نع غالبإلا نع نولوؤسم عضرملا بسانملا فظوملاب نولصتى فوس نىذلاو ،عبطلا مىقىرف







ضيرملا رود

- ، داعيملا لبق قلئسأ وأكل قماملا قيسيئرلا عايشالاب قمئاق : دادع 1. قرايزلا قيادبب بيبطل المنصواو
 - كتلاح صيخشت لوح قلئ سأ يأكيدل ناك اذا عتح ملكت الأسا . 2 الماسا عبد الماسات ا
 - لال خامتشقانم تمت يتال قيسيئرل اطاقنال صيخلت زرك . 3 قرايزل ا

تاي صوت عابت انم ك عن مت عن اوم قي ان اك اذا : وارج إلى اذا ختا . 4 رمال امرل اذا ، وتبوتكم تاميل عت بلط العبي بطر ربخ الميبطل المركب عن الميال العبي المركب عن الميال العبي المركب الم

كىتىلىءًا على وأكل ،كيمنري لكشب امتجلاعم متي مل قلى شأ وأ فواخم كيدل ناك اذإ على الله الله الله الذي الله الذي الله المناسب ملكتي نأ

- لوؤسمل بيبطلا ٥
- ةدايعلا وأ قدحول اريدم ٥
- ي ضرمل الله المناب المال المال
 - یفشتسمل ایریدم و



ملالا قرادأ

كيدل ملألا عونو رادقم فصت نا عيطتست طقف تنا . قيصخش قبرجت وه ملألا : يف قرار الكيدل ممالك الله عن المالك عن الم

- تكل ون ألمك
- لكب روف لا على عقيح صل التي اعرل التي رف قب اجتسال لواح كيدل مل ألل مارت حا

 - ملأل اجالع ة حاتمل ات الرايخل الوح ت المولعم على لوص حل ا
 - ملأل رمتس اذا ملأل عئ اصخا عل كالي وحت •

(كاعري يذلا وا وأ قرسال اوأ) كنم بلطن اننإف

- ملأل اقيادب درجمب ملأتم كن أقضرممل وأكبيبط ربخا
- لكشب كتدعاسم نم نكمتن عتح ملأل الوح انتلئس على عدل الكشب الكتدعاس على عدل الكشب الكالم المنافعة المنا
 - ملأل اقراد إيف اهب اندعاست نأ نكمي يتل قرطل نع لأسا للشرب للعشب
 - ة مطحمل الكف اده بسح مل أل الفيفخت متى مل اذا انربخا

مِلْأَلَا قرادا لوح عرخا قلى الله الديدل ناك اذا يبطل التقيرف عم شدحتل عجري

ىضرملا رىتاوفلا

ويفربراه يفشتشم نم قمدقمل اتامدخل انع نيتروتاف امومع عضرمل اعقالتي قيار بدراه يفشتشم نم قمدقمل اتامدخل انع نيتروتاف على عضرمل الحقالتي قوس نطنش و قعماجب يبطل از كومل و تحرطل قداي على الموسرو ، قيجراخل اتاداي على الميفشتشمل البنيذل عضرمل للاصتال الخاكمي ، عفدل اتابيترت وأحداي على الموسر قروتاف لوح قلى شأل المين الجمال مقرل او أ 206.0598.1950 مقرل اليف عضر مل قيل المل اتامدخل الب

عضرملا تاقالع علثمم

لوصحلل انتاي فشتسم نم لك يف عضرمل تاقال على لصفنم قرف لمعي عقوملا انتاي فرف لمعي عقوملا الماي ا

: هاندأ فتاوها ماقرأ مادختس عجري افتاها ربع عضرما تاقالع على لوصولل

Harborview Medical Center 206.744.5000 University of Washington Medical Center 206.598.8382

You also have the right to contact the Washington State Department of Health at 1.800.633.6828 and the Joint Commission at 1.800.994.6610. Medicare patients in Washington, Oregon, Alaska and Idaho also have the right to contact Livanta at 1.877.588.1123. Medicare patients in Montana or Wyoming have the right to contact Kepro at 1.844.430.9504.

ةى بطل ا تالجسل ا على لوصحل ا

ةي صوص خل ا صوص خب ى والكشل او ا فواخم

ةدعاسمل و كاتدعاسمل نيحاتم نطنشاو ةعماجب يبطلاا زكرمااب لااشتمالاا يلشمم وأكانت الله الله تصاخلا تيصوصخلا قوقح نأ قلقلاب رعشت تنك اذإ كتلىءاع الحب قصاخلا تالجسلا علال لوصول الوح هانذختا رارق عم قضاوت ال تنك

مقرلا وأ 206.616.5248 مقرلا يف يف لااشتمال بطلا بسكم على لاوصول كنكمي comply@uw.edu و 66.964.774 عن المحملا

MAKING HEALTHCARE DECISIONS

ةقبسملا تاهيجوتلا

يلع صنت يتلاا انوناق امب فسرتعم قبوتكم ققيشو يه ققبسمها ساهيجوساا ذاختا هنكمي المصنف على المنافع المن

- (ةاي حل الذي صوو مساب الضي أف ورعمل ا) قي حصل التي عرل التاهي جوت
 - ةي لق على المحصل المقرب المامي جوت •
 - (DNAR) شاعنال إلى الحم مدع بيبطل ابلط ققيثو
 - ةي حصل اقي اعرل لم عادل اضي وفت ا

يف بىلطلاا دنع قرفوتم قائولاو ققبسملا تاهيجوتالا لوح قلصفم تامول عم يف بىلطلا دنع قرفوتم قائمول و قابس المالا من المولى عمر الكب صاخلا المي المركبا المالية المركبات المركبات

؟ يب قصاخ تارارق ذاختا مناكماب نم

- ذا ختال قطلسلا مل يذله قي حصل قي اعرل اينون اقل اني عمل يصول دا ختال قطلسلا من ي عمل الله عنه الله الله والقل الله والله والله
 - قي حصل اقي اعرال يم احمل انم قمئ الدقوق يف روك ذمل اصخش ال
 - قلودلاب لجسمل الديرش وأكتجوز
 - رثك وأاماع 18 مه نيذل اكل افطأ
 - كيبااوأ كمأ •
 - كتاوخاو نيدشارل اكناوخا

عيم جل ا يلع ،نيدشار ءانباً متالث لثم ، صخش نم رشكاً دجو اذاً قلاح يف متيس ،ءار آل ايف قف اوت كان نكي مل اذا في حصل التي عرل ارارق علع مقف اومل ا في على على عظف حلل بسرانمل جال على علم علم العلم المعالم المعالم

رخآ اصخشل رارقلا ذخات نأ كيلع بجي يتم

شاعنالا مدع و يوئرلا يبلقلا شاعنالا

امه (DNAR) شاعنال! لواحم مدع وأ (CPR)يبلقلا شاعنالااو بلقالا مهفال ادج قمهم تاحلطصم

امك ، عقوتملا ريغ توملا بببسي نأ نكمي بلقلل ئجافملا فقلاوت نيح يف ملؤم ضرم ، انهزم اضرم نم ملالا قياهنل قايحلل قيعيبط قياهن نوكي نأ نكمي ئجافم رايهنا شدحي امدنع توملا عنمل قلواحمل (CPR) يبلقلا شاعنالا و بلقلا ببلقلا فقوت ببسب

ى ضرر مل الك ى لع (CPR) يبلق ل اشاعن إلى اءادأل يبطل از كرمل السايس ن الولو الواحم مدع (DNAR) ارماً بيبطل ابتكي امدن عالى الفاحف معبل قفوتي نيذل الإاكار) شاعن ال

ءاداً ناشب كتابغر لوح كبيبط عم شيدحلا على التسلى اعو تن الكعجش ن ن ونو كلوبق متي المدنع مكتابغر فسرعن ن الدج معلا ان م . (CPR) يبلقل اشاعن الله مدعل (DNAR) ارماً صوصخب بيبطل الشقان مبلطك كنكمي . ي ف شتسملا البعد على المكال المدنع رماً بتكي دق كبيبط وا ، (POLST) شاعن الله لواحم . ي ودج الب احضاو ن وكي (CPR) يبلقل اشاعن إلى اعدب .

قال خأل ارواشتلا

ةن مهل اقال خاب قال عتت رواشت من جل

ةي اعرل اب قالعتت ةين مه ممز أن وهجاوي نيذل ا مرسال ادارف أو عضر مل لرفوتت جال على الله عن عن الله عن عن المركب ا

ءاضعألاب عربتلا

ىضررماا صاخشال دعاسي عررخال الاجسنال او دلجل او ، ءاضعال اب عربتال ا رابخ إ عجري ، ءاضعال عربتم نوكت نأ ديرت تنك اذا اميل إن وجاتحي نيذل ا مارتحال الكب مسجل لماعي ، ءاضعال اب عربتال ءانثاً كتالئ عو كبيبط بتاز انجل ليجأنل فجاح كان متسيل و ، قماركو

نع قلوؤسمل قلاكول نم عفدت قجس أل وأزاه جل ققل عتمل في الكتل عيمج في الكتل هذه عفدت ال قرس أل وضع لل قيلم على ا

ديزم ميدقت و قلئ سأل الله على عب اجإل الله عن ا بالطل الن عت المول عمل الله عنه الله ع

UW Medicine

Harborview Medical Center 325 Ninth Ave. Seattle, WA 98104 206.744.3000 University of Washington Medical Center 1959 N.E. Pacific St. Seattle, WA 98195 206.598.3300

uwmedicine.org



INFORMATION ABOUT YOUR HEALTHCARE



UW Medicine

PATIENT RIGHTS AND RESPONSIBILITIES

As a UW Medicine patient, you have the following rights:

Patients have the right to personal dignity.

Patients have the right to reasonable access to care and treatment and/or accommodations that are available or medically advisable regardless of one's race, color, creed, religion, sex, sexual orientation, gender identity, national origin, disability, age, status as a disabled veteran, having an advance directive or ability to pay for care.

Patients have the right to express their values and beliefs and to exercise spiritual and cultural beliefs that do not interfere with the well-being of others or their planned course of treatment.

Patients have the right to care that is considerate and respectful of their cultural and personal values and beliefs, as well as their psychosocial values and preferences.

Patients have the right to reasonable access to an interpreter when they do not speak or understand the English language.

Patients have the right to a reasonably safe and secure environment.

Patients have the right to be free from all forms of abuse, exploitation or harassment.

Patients have the right to be free from restraint or seclusion, of any form, imposed as a means of coercion, discipline, convenience or retaliation. Restraint or seclusion may only be imposed to ensure the immediate physical safety of the patient, a staff member or others, and must be discontinued at the earliest possible time.

Patients, the family, and/or their legally authorized decision-maker(s) have the right, in collaboration with their doctor, to be informed and make decisions involving their healthcare, including the right to accept medical care or to refuse treatment to the extent of the law and to be informed of the medical consequences of such refusal.

Patients have the right to be informed of outcomes of care, treatment and services, including unanticipated outcomes.

Patients have the right to access their own health information, request amendment to it, request and receive an accounting of disclosures about it, as permitted under applicable law.

Patients have to the right to make complaints if they feel that their health information has been used or disclosed inappropriately.

Patients have the right to have a family member or representative of their choice and their own doctor (if requested) notified promptly of their admission to the hospital.

Patients have the right to formulate advance directives regarding end-oflife decisions and mental health treatment and to appoint a surrogate to make healthcare decisions on their behalf to the extent of the law.

Patients have the right to be fully informed of their healthcare needs and the alternatives for care when a hospital cannot provide the care a patient requests. If it is necessary and medically advisable, the patient may be transferred to an appropriate and acceptable facility. Patients have the right to effective pain management. Pain will be assessed and managed as deemed medically appropriate.

Patients have the right to consideration for their personal privacy and confidentiality of information (examples: patients may request that communication about their health information be made at alternative locations; request that their PHI not be shared with a previous provider; request that certain disclosures of their health information be restricted; or request to restrict disclosure of PHI about the patient to a health plan if the patient has self-paid in full prior to the service).







1

Patient Rights and Responsibilities (cont.)

Patients have the right to know the name of the doctor and other practitioners who have primary responsibility for their care, and to know the identity and professional status of individuals responsible for authorizing and performing procedures and care.

Patients have the right to have reasonable access to people outside the medical center by means of visitors, and by verbal and written communication. Patients have the right, subject to their consent, to receive visitors they designate, including but not limited to a spouse, domestic partner, another family member, or a friend, and have the right to withdraw or deny such consent at any time. Such access is permitted so long as it does not interfere with the provision of patient care services and a reasonably safe and secure environment. Any restrictions on communication are fully explained to the patient and/or family.

Visitation privileges are not restricted, limited or denied on the basis of race, color, creed, religion, sex, sexual orientation, gender identity, national origin, disability or age. All visitors enjoy full and equal visitation privileges consistent with patient preferences.

Patients have the right not to participate in investigative studies, and they will be informed of alternative care options.

Patients have the right to participate in ethical questions that arise in the course of their care, including issues of conflict resolution, withholding resuscitative services, foregoing or withdrawing of life-sustaining treatment and participating in investigational studies or clinical trials.



Patients have the right to have access to spiritual care.

Patients have the right to have access to a written statement that articulates the rights and responsibilities of patients (Notice of Privacy Practices). The summary statement is available in several languages specific to the populations served. If the patient cannot read, has special communication needs, or if the statement is not available in their language, an interpreter will be available.

Patients have the right to access protective services. Children or vulnerable adults who are unable to care for themselves have the right to protective intervention by the appropriate agencies to correct hazardous living conditions, abuse, neglect or exploitation.

Patients have the right to make complaints about their care according to the established policy and guidelines available in all patient care areas. Patients can freely voice complaints and recommend changes without being subject to coercion, discrimination, reprisal or unreasonable interruption of care, treatment and services.

Patients have the right to request and receive an itemized and detailed explanation of their bill for services rendered.

As a UW Medicine patient, you have the following responsibilities:

Patients have the responsibility to provide, to the best of their knowledge, accurate and complete information and to report any changes in their condition to their practitioner.

Patients have the responsibility to participate in discussion about, and to ask questions about, their plan of care.

Patients have the responsibility to inform the care team if they do not clearly understand a contemplated course of action and what is expected of them.

Patients have the responsibility of notifying their healthcare providers when a cultural situation exists concerning the healthcare process.

Patient Rights and Responsibilities (cont.)

Patients are responsible for following the treatment plan to which they agreed. Patients and their families are responsible for the outcomes if they do not follow the care, treatment and service plan.

Patients are responsible for their personal belongings. This includes, but is not limited to dentures, eyeglasses, crutches, wheelchairs and personal items such as jewelry. The medical center is not responsible if these items are damaged or misplaced while here.

Patients are responsible for the following rules and regulations affecting patient care and conduct:

- Patients may not disturb other patients.
- Patients may not disrupt or interfere with care provided to other patients and the operations of the medical center.
- Patients may not conduct any illegal activities on the premises of the medical center.
- Patients may not smoke or use tobacco products on the medical center campus.

Patients are responsible for providing accurate personal identification information.

Patients are responsible for providing updated financial information and meeting any financial obligation to the hospital.

Patients are responsible for being considerate of the rights of other patients and medical center personnel.

Patients are responsible for informing the care team if they have special needs.

Patients are responsible for being respectful of the property of other persons and the medical center.

Patients are responsible for reporting any complaints or concerns to a member of their healthcare team, who will then contact appropriate staff.







PATIENT'S ROLE

You and your family can partner with the healthcare team to ensure a safe and positive care experience by being involved and informed about your treatment. Research shows that patients who take part in decisions about their healthcare are more likely to have better outcomes. Some things you can do include:

- 1. Prepare: List your main concerns or questions before your visit, and bring them up at the beginning of the visit.
- 2. Ask: Speak up if you have any questions about your diagnosis, tests, treatments and follow-up.
- 3. Repeat: Summarize key points discussed during the visit.
- 4. Take Action: If barriers prevent you from following your doctor's recommendations, let your doctor know. Ask for written instructions, if needed.

If you have concerns or questions that are not addressed to your satisfaction, you or your family may speak directly to:

- The attending physician in charge
- The manager of the unit or clinic
- Patient and family liaisons, or
- Hospital administrators



Pain Management

Pain is a personal experience. Only you can describe how much and the type of pain you have. As a person with pain, you have the right to:

- Report your pain
- Have your healthcare team respond promptly and respectfully to your report of pain
- Take part in choices on how to manage your pain
- Receive information about pain treatment options
- Be referred to a pain specialist if your pain persists

We ask that you (or your family or care provider):

- Tell your doctor or nurse that you are in pain as soon as the pain begins
- Answer our questions about your pain so that we can better help you
- Ask about ways you can help us better manage your pain
- Tell us if your pain relief goals are not being met

Please talk to your healthcare team if you have other questions about your pain management.

Patient Billing

For questions about your bill or payment arrangements, you can reach Patient Financial Services at 206.598.1950 or toll-free at 1.877.780.1121 between the hours of 8 a.m. and 5 p.m., Monday through Friday. For more detailed information about our billing practices, visit www.uwmedicine.org/patient-care/billing.

Patient Relations

Patient Relations representatives are available to assist you and your family by answering questions, addressing concerns and connecting you to resources and information at the hospital.

Harborview Medical Center Patient Relations: 206.744.5000 UW Medical Center Patient Relations: 206.598.8382

Separate Patient Relations teams work at each of our hospitals. For detailed contact information by hospital, visit www.uwmedicine.org/uw-medical-center/patient-resources/resolving-complaint.

You also have the right to contact the Washington State Department of Health at 1.800.633.6828 and the Joint Commission at 1.800.994.6610. Medicare patients in Washington, Oregon, Alaska and Idaho also have the right to contact Livanta at 1.877.588.1123. Medicare patients in Montana or Wyoming have the right to contact Kepro at 1.844.430.9504.

Accessing Medical Records

A record of your visit is made each time you visit a hospital, physician or other healthcare provider. Typically, this record contains your symptoms, examination and test results, diagnoses, treatment and a plan for future care or treatment. If you would like to request a copy of your medical records for your own use or for any other purpose, visit www.uwmedicine.org/patient-resources/medical-records.

Privacy Concerns and Complaints

UW Medicine Compliance representatives are available to assist you and your family if you are concerned that your privacy rights have been violated or you disagree with a decision we made about access to your records.

You can reach the UW Medicine Compliance Office at 206.616.5248, toll-free at 1.866.964.7744, or by emailing comply@uw.edu.

MAKING HEALTHCARE DECISIONS

Advance Directives

Advance directives are written, legally-recognized documents that state your choices about healthcare treatment or name someone to make such choices for you if you are not able to. We will help you with advance directives upon request. The most common types of advance directives are:

- Healthcare Directive (also known as a Living Will)
- Mental Health Advance Directive
- Physician Order for Life-Sustaining Treatment (POLST)
- Durable Power of Attorney for Healthcare

Detailed information about advance directives and forms are available upon request in the Admitting Department and from your healthcare team.

Who can make decisions for me?

If you are unable to make decisions or communicate with us about your healthcare, Washington State law allows the following people, in order of priority, to make healthcare decisions for you:

- A legal guardian with healthcare decision-making authority, if one has been appointed
- The person named in the Durable Power of Attorney for Healthcare
- Your spouse or state-registered domestic partner
- Your children who are 18 years or older
- Your mother or father
- Your adult brothers and sisters

In categories where there is more than one person, such as three adult children, all must agree on the healthcare decision. If there is no consensus, appropriate life-sustaining treatment will be given.

When You Must Decide For Another

When a patient is unable to talk or let us know what they want, another person must be prepared to make decisions about medical care.

If you are given this responsibility, please talk to the patient's doctor or nurse immediately for more information about the decision-making process.

CPR and DNAR

Cardiopulmonary resuscitation (CPR) and do not attempt resuscitation (DNAR) are two terms that are very important to understand.

While sudden stopping of the heart can cause unexpected death, it can also be the natural end and painless release from chronic, painful illness. CPR is the series of measures performed to prevent death when a sudden collapse occurs because the heart stops.

It is medical center policy to perform CPR on all patients whose heart stops suddenly unless a doctor writes a DNAR order or a physician order for life-sustaining treatment (POLST).

We encourage you and your family to talk with your doctor about your wishes regarding performing CPR. It is very important to know your wishes when you are admitted. You may request to have a DNAR or POLST order or your doctor may write an order when, in their medical judgment, initiating CPR would clearly be futile.

Ethics Consultation

Ethics consultations are available for patients and family members who are faced with an ethical dilemma regarding patient care. The Ethics Committee is available to consult on such issues as extent of treatment and decision-making. A consultation can be initiated by contacting your doctor, nurse manager or other member of your healthcare team.

Organ Donation

Donating organs, skin and other tissues helps sick people who need them. If you want to be an organ donor, please tell your doctor and your family. During organ donation, the body is treated with respect and dignity, and funerals do not need to be delayed.

All costs related to organ or tissue donation are covered by the agency in charge of the organ donation procedure. The family does not pay this cost.

Your healthcare team can answer questions and provide more information upon request.

UW Medicine

Harborview Medical Center 325 Ninth Ave. Seattle, WA 98104 206.744.3000 University of Washington Medical Center 1959 N.E. Pacific St. Seattle, WA 98195 206.598.3300

uwmedicine.org

